
 
Protokół Nr XIX/08 

 
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej dnia 22 sierpnia 2008 roku 
w sali konferencyjne Urzędu Gminy pok. 201 

 
Przewodniczący Rady Gminy Stargard Szczeciński Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 

otworzył obrady XIX sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński. 
Po powitaniu radnych i sołtysów oświadczył, Ŝe zgodnie listą obecności w obradach sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i 
decyzji. 
W obradach sesji uczestniczył Pan Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz, Zastępca Wójta  
Jerzy Makowski, Sekretarz Gminy Danuta śygadło, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz 
sołtysi. 
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej i radca prawny Urzędu 
Gminy Roman Janił.  
Lista obrad radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Protokół Nr XVIII/08 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku 
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 
Wobec braku uwag i poprawek, 15 głosami „za” został zatwierdzony porządek obrad XIX 
sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w brzmieniu jak niŜej: 
 1. Sprawy regulaminowe 

- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie porządku obrad 

 2. Interpelacje radnych   
 3. Podjęcie uchwały w sprawie przeniesienia za wynagrodzeniem prawa własności  
     nieruchomości gminnej na rzecz samoistnego posiadacza 
 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości śarowo 
 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Poczernin 
 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Strachocin 
 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Sowno 
 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej innym jednostkom samorządu 
     terytorialnego 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewo 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
19.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
20. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany limitów  
     wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
     projekty realizowane ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej,  
     niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
    (EFTA) oraz innych środków  zagranicznych niepodlegających zwrotowi. 
21. Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przejmowanego mienia od Agencji 
      Nieruchomości Rolnych 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
22. Ocena stanu ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy  
      Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
23. Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
      Opinia Komisji Rewizyjnej     
24. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
25. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 

     26. Odpowiedzi na interpelacje radnych 
     27. Wolne wnioski i zapytania 
     28. Sprawy róŜne 
     29. Ustalenie terminu następnej sesji 
     30. Zamknięcie obrad  sesji. 
 
Ad. 1 
Jak wyŜej 
Ad.2  
Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski poinformował, iŜ wpłynęła interpelacja od radnego  
Pana Edward Lutyńskiego. 
Ad. 3 

Podjęcie uchwały Nr XIX/143/08 w sprawie przeniesienia za wynagrodzeniem prawa 
własności nieruchomości gminnej na rzecz samoistnego posiadacza.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 0 
„przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XIX/143/08, która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
Ad . 4 
Podjęcie uchwały Nr XIX/144/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
śarowo” gmina Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/144/08, która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
Ad. 5 
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Podjęcie uchwały Nr XIX/145/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Poczernin” gmina Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/145/08, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały Nr XIX/146/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Strachocin” gmina Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/146/08, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały Nr XIX/147/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Sowno” gmina Stargard Szczeciński. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/147/08, która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały Nr XIX/148/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/148/08, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały Nr XIX/149/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/149/08, która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały Nr XIX/150/08 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej innym 
jednostkom samorządu terytorialnego. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/150/08, która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały Nr XIX/151/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
 Na wniosek wszystkich stałych Komisji, Rada Gminy dokonała  zmiany brzmienia  §2 uchwały 
poprzez dodanie słowa „i usługowych”, §2 otrzymał  brzmienie: „przedmiotem sporządzenia 
planu jest wprowadzenie funkcji  produkcyjnych, składowo-magazynowych i usługowych”. 
Wniosek dotyczący w/w zmiany, rada przyjęła jednogłośnie .   
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
„przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/151/08, która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały Nr XIX/152/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewo. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XIX/152/08, która 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały Nr XIX/153/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały.  
Na wniosek stałych Komisji, Rada Gminy dokonała zmiany brzmienia  §2  uchwały poprzez 
wykreślenie słów „oraz terenu oczyszczalni ścieków”, §2 otrzymał brzmienie: „przedmiotem 
sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji rekreacji wraz z zabudową mieszkaniową”.  
Wniosek dotyczący w/w zmiany został  przyjęty przez radę  . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XIX/153/08, która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały Nr XIX/154/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  1 głosie  „wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XIX/154/08, która 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały Nr XIX/155/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/155/08, która 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały Nr XIX/156/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/156/08, która 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Ad. 17   
Podjęcie uchwały Nr XIX/157/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/157/08, która 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad. 18 
Podjęcie uchwały Nr XIX/158/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. Wobec negatywnej opinii projektu 
uchwały Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Przewodniczący Rady Gminy 
poprosił Przewodniczącego Komisji  o zabranie głosu. Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk 
przedstawił opinię Komisji, iŜ Rada Gminy pozbywa się kontroli nad terenem leśnym, który jest 
naturalną izolacją od terenów przemysłowych. Pan Wójt poinformował zebranych, iŜ teren 
zielony zostanie jednak wydzielony. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 7 głosami „za”, 4 
głosami „przeciw” i  4 głosami „wstrzymującymi się” – podjęła uchwałę Nr XIX/158/08, która 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Ad. 19 
Podjęcie uchwały Nr XIX/159/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. Wobec negatywnej opinii projektu 
uchwały Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Przewodniczący Rady Gminy 
poprosił Przewodniczącego Komisji  o zabranie głosu. Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk 
przedstawił opinię Komisji, iŜ Rada Gminy pozbywa się kontroli na terenem leśnym, który jest 
naturalną izolacją od terenów przemysłowych. Pan Wójt poinformował zebranych, iŜ teren 
zielony zostanie jednak wydzielony. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 7 głosami „za”, 4 
głosami „przeciw” i  4 głosami „wstrzymującymi się” – podjęła uchwałę Nr XIX/159/08, która 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Ad. 20 
Podjęcie uchwały Nr XIX/160/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 roku, zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej, 
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie 
(EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. Wójt Gminy wniósł ustną  autopoprawkę 
do w/w uchwały. Zgodnie z autopoprawką zwiększyły się dochody z podatku od czynności 
cywilno-prawnych w rozdziale 75616, tj. w całości od osób fizycznych. Radni nie zgłosili uwag 
do autopoprawki .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 0 
głosów „przeciw” i  0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę Nr XIX/160/08-(wraz z 
autopoprawką) , która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Ad. 21 
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk poinformował, iŜ Komisja Gospodarki Mienia 
Komunalnego i BudŜetu zapoznała się z przedstawioną informacją o zagospodarowaniu 
przejmowanego mienia od ANR i zaproponowała następujące zmiany: 
1. Komisja proponuje rezygnację z przejęcia nieruchomości na mienie Gminy oznaczonej nr 21 o 
pow. 0,03 ha, połoŜonej w obrębie Sułkowo, z przeznaczeniem na urządzenie świetlicy wiejskiej, 
z uwagi na brak dofinansowania adaptacji i remontu budynku z ANR. Proponuje się rozwaŜenie 
moŜliwości budowy nowego obiektu w miejscowości Sułkowo z przeznaczeniem na potrzeby 
lokalne. 
2. Komisja proponuje rezygnację z przejęcia nieruchomości  na mienie Gminy części działki nr 
52/2 obręb Sułkowo i rozwaŜenie moŜliwości przejęcia działki nr 49 w obrębie Sułkowo z 
przeznaczeniem na poprawę warunków boiska sportowego. 
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3. Komisja proponuje rezygnację z przejęcia nieruchomości oznaczonej nr 5/6 w obrębie Krąpiel 
z przeznaczeniem na budynek socjalny, ze względu na zły stan techniczny budynku.  
Komisja przyjmuje przekazane informacje o zagospodarowaniu mienia przyjętego oraz 
planowanego do przyjęcia przez gminę  z zasobu ANR i pozytywnie ocenia działania Urzędu 
Gminy Stargard Szczeciński w tym zakresie. 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie po wyłączeniu wyŜej omawianych 
punktów. 
Ad. 22 
Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj poinformowała, iŜ Komisja Socjalno-Porządkowa i 
Oświaty zapoznała się z przedstawioną informacją  o stanie ochrony przeciwpoŜarowej na terenie 
Gminy Stargard Szczeciński i pozytywnie ocenia działania Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 
w tym zakresie. 
Pani Renata Kornet zapytała o moŜliwość kupna w przyszłym roku budŜetowym nowego wozu 
straŜackiego dla OSP Sowno. 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie.  
Ad. 23 
Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec poinformował, iŜ Komisja Rewizyjna zapoznała się z 
przedstawioną Oceną finansową Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Komisja przyjmuje Ocenę finansową działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2007 rok.  
Pan Edward Lutyński stwierdził, iŜ naleŜałoby rozwiązać problem spoŜywania piwa i napojów 
alkoholowych przy sklepach spoŜywczych. Wyjściem z tej sytuacji jest tworzenie terenów 
ogrodzonych do spoŜywania napojów alkoholowych, tzw. ogródków piwnych. NaleŜałoby do 
tych działań zobligować te punkty sklepowe, które posiadają koncesję na sprzedaŜ napojów 
alkoholowych. Pani Ewa Domańska poinformowała, iŜ w Krąpielu właściciele sklepów 
zorganizowali takie właśnie ogródki piwne i problem osób nietrzeźwych wokół sklepów sam się 
rozwiązał. Pan Edward Lutyński stwierdził, Ŝe naleŜałoby wypracować skuteczne metody walki 
ze spoŜywaniem napojów alkoholowych przy sklepach, jest to wspólne zadanie Rady Gminy i 
GKRPA, naleŜałoby wzmocnić kontrolę oraz zastanowić się czy w momencie udzielania koncesji 
na sprzedaŜ napojów alkoholowych nie obligować sprzedawców do zorganizowania ogródków 
piwnych. Na dzień dzisiejszy naleŜałoby wystąpić z pismami informacyjnymi o zakazie 
spoŜywania napojów alkoholowych przed sklepem i w miejscach publicznych. 
Informacja została zaopiniowana pozytywnie. 
Ad. 24   
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył  Radzie informację nt. działalności w okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie : 
Zarządzeniem Nr 105/08 z dnia 31 lipca 2008 r. dokonano zmian w budŜecie gminy na 2008 r. 
oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez: 

1. Zmniejszenie wydatków i zwiększenie wydatków w budŜecie gminy związanych z  
    realizacją zadań własnych o kwotę 119.760 zł w tym: 
  - w dziale 600- Transport i łączność zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 4.300 zł 
  - w dziale 750- Administracja publiczna zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 5.990 zł 
  - w dziale 754- Bezpieczeństwo publiczne zmniejszono i zwiększono  wydatki o kwotę  
     2.600 zł 
  - w dziale 851- Ochrona zdrowia zmniejszono i zwiększono  wydatki o kwotę 870 zł 
  - w dziale 852- Pomoc społeczna zmniejszono i zwiększono  wydatki o kwotę  
     15.611 zł 
  - w dziale 853- Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zmniejszono i zwiększono   
     wydatki o kwotę 90.389 zł 
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Zmiany wydatków budŜetowych powodują zmianę planu finansowego Urzędu Gminy z 
wyjątkiem zmian w dziale 852 oraz 853, które powodują zmianę w planie finansowym 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji: 
I. WYKONANO: 
 
  1. Wykonano roboty remontowo- budowlane w części pomieszczeń  świetlicy w śarowie     
      (remont pomieszczeń sanitarnych i holu, wymiana wykładzin podłogowych, malowanie 
      ścian z naprawą ich powierzchni).  
  2. Wykonano roboty awaryjne w obiektach gminnych:  
      - świetlica TPD Krąpiel- naprawiono urządzenia sanitarne oraz uszkodzone miejsca  
        elewacji budynku 
      - świetlica w Lubowie- malowanie tynków wewnętrznych w pomieszczeniach świetlicy. 
  3. Przekazano w najem lokal uŜytkowy- sklep w Lubowie. 
  4. Wykonano remont zjazdu i chodnika przy cmentarzu w Pęzinie. 
  5. Wykonano remont odcinka drogi wewnętrznej w m. Święte, polegającego na odtworzeniu  
      odwodnienia drogi. 
  6. Wykonano remonty cząstkowe dróg asfaltowych na terenie gminy. 
  7. Wykonano wiatę przystankową w m. Barzkowice. 
  8. Wycięto drzewa rosnące przy drogach gminnych w miejscowościach Pęzino i Witkowo 
      Drugie. 
  9. Zakupiono materiały i naprawiono pomost (molo) w Wierzchlądzie.  
 10.Opracowanie dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych i remontowych: 

- Budowa zespołu boisk sportowych ORLIK 2012 wraz z budową infrastruktury  
   technicznej w Witkowie,   
- Przebudowa drogi dojazdowej połoŜonej na działkach ewidencyjnych nr 224 i 227/1  
   w obrębie Grabowo, prowadzącej do gruntów rolnych,  
- Roboty budowlane w pomieszczeniach biurowych Urzędu Gminy, 
- Budowa sieci wodociągowej do Siwkowa oraz sieci rozdzielczej i przyłączeniowej  
   w Siwkowie,  
- Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami do Kol. Kiczarowo,  
- Rozbudowa sieci wodociągowej do budynku nr 57 w Pęzinie,  
- Przebudowa świetlicy wiejskiej w Golinie,   
- Przebudowa świetlicy wiejskiej w StrzyŜnie. 
 
Ponadto: 

 1. Wydano zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg   
      gminnych – 14 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach  
      drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 14 szt. 
 2. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:  

- przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt., 
- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 7 szt., 
- zjazdów na tereny działek budowlanych – 5 szt. 

 3. Planowanie przestrzenne: 
− 7 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
− 74 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
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− 24 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,  
− 73 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,  
− 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  
− 8 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 

nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
 
II.  POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE 
 
1. Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na budowę  
    budynku usługowego w Klępinie wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu, 
     Wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    Przedsiębiorstwo Budowlano – Remontowe Spółka z o.o. z siedzibą w Barlinku, przy  
    ul. Św. Bonifacego 40; wynagrodzenie wykonawcy: 1 580 370,92 zł. 
2. Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na wykonanie  
    robót budowlanych na terenie Gminy Stargard Szczeciński, 
    Wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne – Zygmunt Majewski  
    w Stargardzie Szczecińskim ul. Kołłątaja 20; wynagrodzenie wykonawcy za wykonane  
    roboty ustalane jest kosztorysami powykonawczymi według obmiaru wykonanych robót  
    i podstaw wyceny kosztorysowej robót. 
3. Udzielono, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na obsługę  
    eksploatacyjną i remontową dróg na terenie Gminy Stargard Szczeciński, 
    Wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    Przedsiębiorstwo Transportu i Maszyn drogowych „TRANS-MASZ” w Stargardzie  
    Szczecińskim ul. Na Grobli 4; wynagrodzenie wykonawcy za wykonane roboty ustalane  
    jest kosztorysami powykonawczymi na podstawie cen jednostkowych. 
4. Udzielenie zamówień publicznych, w trybie bezprzetargowym, na sporządzenie  
    dokumentacji projektowych przebudowy świetlicy wiejskiej w Klępinie i budynku  
    biurowego w Poczerninie na mieszkania socjalne; 
    Zamówień udzielono wybranemu w wyniku postępowań wykonawcy: Autorska Pracownia  
    Architektoniczna „PAWEŁ SMOCZYK ARCHITEKT”, z siedzibą w Poznaniu, przy  
    ul. Półwiejskiej 17/49;  
    wynagrodzenie wykonawcy: 
    - sporządzenie dokumentacji projektowej przebudowy budynku świetlicy na mieszkania  
      socjalne w Klępinie wraz z budową budynku gospodarczego oraz zagospodarowaniem  
      przyległego terenu  –  29 499,60 zł.  
     - sporządzenie dokumentacji projektowej przebudowy budynku biurowego na mieszkania  
        socjalne w Poczerninie wraz z budową budynku gospodarczego oraz  
        zagospodarowaniem przyległego terenu  –  29 999,80 zł. 
5. Ogłoszenie ponownego postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego,  
    zamówienia publicznego na budowę zespołu ogólnodostępnych boisk sportowych w  
    ramach Programu „Moje Boisko – Orlik 2012” w Witkowie Pierwszym,  
    Termin do składania ofert upłynął w dniu 21 sierpnia 2008 r.;  
    w postępowaniu oferty złoŜyło 2 wykonawców; zaoferowane ceny: cena najniŜsza – 
    1 599 959,10 zł, cena najwyŜsza – 1 999 041,15 zł; postępowanie jest w fazie badania  
    złoŜonych ofert;    
    pierwsze postępowanie zostało uniewaŜnione z powodu braku ofert, na podstawie art.93  
    ust.1 pkt 1 ustawy Prawo zamówień publicznych. 
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6. Ogłoszenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia  
    publicznego na przebudowę drogi dojazdowej, połoŜonej na działkach ewidencyjnych  
    nr 224 i 227/1 w obrębie ewidencyjnym Grabowo, prowadzącej do gruntów rolnych,   
    termin do składania ofert upływa w dniu 2 września 2008 r. 
 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano: 
 
I. WYKONANO 
 
1. Wydano decyzje w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na  
    skutek zmiany planu zagospodarowania przestrzennego: 
    - Obręb Święte  dz. nr 21/5 wysokość opłaty: 4 100,00 zł, Wiesława i Zbigniew  
       Sywak, strona złoŜyła odwołanie od decyzji; 
    - Obręb Święte dz. nr 136/4 wysokość opłaty: 8 431,69 zł, Helena Maruszczak, strona  
       wystąpiła z wnioskiem o umorzenie naliczonej kwoty ze względu na niskie dochody, 
    - Obręb Święte  dz. nr 146/2 wysokość opłaty: 21 743,00 zł, Wiesława Bednarska, 
    - Obręb Święte dz. nr 146/1 wysokość opłaty 3 700,00 zł, Wiesława i Jerzy  
       Bednarscy, strona złoŜyła odwołanie od decyzji; dokumenty przesłano do SKO w  
       Szczecinie, 
    - Obręb Święte  dz. nr 142/4 wysokość opłaty: 5 293,00 zł, Marzena Madsen, strona  
       złoŜyła odwołanie od decyzji; dokumenty przesłano do SKO w Szczecinie, 
    - Obręb Święte  dz. nr 153/1 (udział 5/6 części) wysokość opłaty: 1 523,42 zł, Piotr  
       Jabłoński, strona złoŜyła odwołanie od decyzji; dokumenty przesłano do SKO w  
       Szczecinie, 
    - Obręb Święte dz. nr 153/1 (udział 1/6 części) wysokość opłaty: 304,68 zł, Krystyna  
       Jabłońska, strona złoŜyła odwołanie od decyzji; dokumenty przesłano do SKO w  
       Szczecinie, 
    - Obręb Święte  dz. nr 154/1 wysokość opłaty: 1 432,00 zł, Paweł i Barbara Stępień,  
       strona złoŜyła odwołanie od decyzji, 
    - Obręb Święte  dz. nr 95/4 i 95/5 (udział 1/6 części w działce 95/5 i 1/3 części w działce  
       95/4) wysokość opłaty: 3 000,00 zł, Maria Piórkowska, strona złoŜyła odwołanie od  
       decyzji; dokumenty przesłano do SKO w Szczecinie, 
    - Obręb Święte  dz. nr 95/4 i 95/5 (udział 2/3 części w działce 95/5 i 1/3 części w działce  
       95/4) wysokość opłaty: 3 000,00 zł, Janina Dobrzycka, strona złoŜyła odwołanie od  
       decyzji; dokumenty przesłano do SKO w Szczecinie, 
    - Obręb Święte  dz. nr 95/4 i 95/5 (udział 1/6 części w działce 95/5 i 1/3 części w działce  
       95/4) wysokość opłaty: 3 000,00 zł, Krystyna Owczarek, 
    - Obręb Święte  dz. nr 63/4  postępowanie umorzone – stawka zerowa opłaty, Jolanta  
      Micianiec, Teresa Dymek, BoŜena Dymek, 
2. Trwa procedura naliczenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku ze  
    zmianą planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, w obrębie  
    Święte: 
    - nie zabudowane działki o numerze 68/1 o pow. 0,4102 ha, 68/2 o pow. 0,1573 ha i 185/3  
      o pow. 0,8167 ha, w udziale wynoszącym po 1/2 części, Aneta Matuszczak i Ewa  
      Święcicka, 
    - nie zabudowane działki o numerze 147/1 o pow. 0,1133 ha, 205/8 o pow. 0,1025 ha,  
       205/9 o pow. 0,5350 ha, Halina i Grzegorz Szymańscy, 
    - nie zabudowana działka numer 145/1 o pow. 0,0522 ha, Marek Alochna, 
    - nie zabudowana działka numer 57/1 o pow. 0,0872 ha, Janina i Bogdan Jurków, 
 



- 10 - 
    - nie zabudowane działki o numerze 61/1 o pow. 1,0582 ha i 205/10 o pow. 0,0254 ha,  
      Stanisława i Benedykt Wiercińscy, 
    - nie zabudowana działka numer 60/1 o pow. 0,3158 ha, Danuta i Zdzisław Kosikowscy, 
    - nie zabudowane działki o numerze 280 o pow. 0,0223 ha, 205/1 o pow. 0,3565 ha, 70/1 o  
      pow. 0,0398 ha, 196/2 o pow. 0,3398 ha, 281/1 o pow. 0,0005 ha, 198/2 o pow. 1,5084 ha,  
      206/2 o pow. 0,0642 ha, Spółdzielcza Agrofirma Witkowo. 
3. W związku ze spłatą rat za nabycie nieruchomości wydano zezwolenie na wykreślenie z  
    księgi wieczystej: 
    - hipoteki dla lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku nr 70 w miejscowości Sowno, 
    - hipoteki dla nieruchomości nie zabudowanej oznaczonej numerem działki nr 69/3 w  
      miejscowości śarowo, 
    - hipoteki kaucyjnej dla udziału wynoszącego 12/26 części w nieruchomości zabudowanej  
      oznaczonej numerem działki 11, połoŜonej w obrębie Golczewo. 
4. Przygotowano oświadczenie o rezygnacji z prawa pierwokupu: 
    - prawa własności działek nr 571/4 o pow. 3,3346 ha i 571/13 o pow. 1,4961 ha,  
      połoŜonych w obrębie Lipnik, 
    - prawa własności działek nr 571/12 o pow. 0,4801 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik,  
    - prawa własności działki 533 o pow. 0,10 ha, wraz z udziałem wynoszącym 71/1000 części  
      w prawie uŜytkowania wieczystego działki 539 o pow. 0,08 ha i udziałem wynoszącym  
      15/1000 części w prawie uŜytkowania wieczystego działki 573 o pow. 0,15 ha, połoŜonych  
      w obrębie Lipnik. 
5. Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 30/08 z dnia 11 lutego 2008 r. w sprawie  
    gospodarowania środkami publicznymi o wartości szacunkowej nie przekraczającej  
    równowartości kwoty 14 000 euro w Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński,  
    przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia na wykonanie prac: 
    - prac geodezyjnych polegających na podziale działki 273, obręb Poczernin, zapytanie z  
      dnia 03.07.2008 r. 
    W dniu 11.07.2008 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza  
    oferta została złoŜona przez Zakład Usług Geodezyjno Kartograficznych Spółka Cywilna  
    Jan Abramczyk i Andrzej Geszke z/s. Stargard Szczeciński, ul. Czarnieckiego 28, – cena  
    3 050,00 zł. Umowa została zawarta w dniu 17.07.2008 r. 
    - oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 30.04.2008 r., zakres zapytania – 1  
       nieruchomości.  
    W dniu 18.08.2008 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza  
    oferta została złoŜona przez Kancelarię Rzeczoznawcy Majątkowego Zbigniew Witkiewicz  
    z/s. Stargard Szczeciński, ul. Staszica 9/1 A-B, – cena 488,00 zł.  
6. Wypłacono odszkodowania właścicielom nieruchomości, których działki zgodnie z  
    ustaleniami planu zagospodarowania przestrzennego przeznaczone zostały na poszerzenie  
    pasów drogowych dróg gminnych i w związku z dokonanym podziałem przeszły z mocy  
    prawa na własność gminy: 
    - Obręb Klępino, dz. nr 330/1 o pow. 0,0270 ha i 330/5 o pow. 0,0180 ha, odszkodowanie  
       w kwocie 10 800,00 zł, - Krzysztof Owczarek, 
    - Obręb Klępino, dz. nr 334/1 o pow. 0,0066 ha, odszkodowanie w kwocie 1 584,00 zł, -  
       Paweł Harabasz, 
    - Obręb Strachocin, dz. nr 252/3 o pow. 0,0459 ha, odszkodowanie w kwocie 11 016,00 zł,  
      - Iwona Czuczwara, 
    - Obręb Strachocin, dz. nr 435/12 o pow. 0,1966 ha, odszkodowanie w kwocie 47 184,00  
       zł, - Lucyna Ławniczak, 
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    - Obręb Strachocin, dz. nr 121/1 o pow. 0,0206 ha, odszkodowanie w kwocie 4 944,00 zł, -  
       Katarzyna i Piotr Czwertlik. 
7. Wystawiono 30 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o  
    posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach: Grzędzice,  
    Kiczarowo, Klępino, Kurcewo, Poczernin, Skalin, Sowno, Strachocin, Święte, Trzebiatów,  
    Tychowo, Witkowo i śarowo. 
8. Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego  
    poświadczono 4 oświadczenia o powierzchni uŜytków rolnych, 4 oświadczenia o 
osobistym  
    prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 4 oświadczenia o posiadaniu praktycznych  
    kwalifikacji rolniczych. 
9. Wydano decyzje zatwierdzającą podział: 
    - działek nr 31/15, 31/16 i 31/17 połoŜonych w obrębie Kiczarowo, 
    - działek nr 31/4, 31/5 i 31/6 połoŜonych w obrębie Kiczarowo, 
    - działki nr 375/3 połoŜonej w obrębie Grzędzice, 
    - działki nr 151/3 połoŜonej w obrębie Smogolice, 
    - działki nr 135/3 połoŜonej w obrębie Święte, 
    - działki nr 333/14 połoŜonej w obrębie Witkowo, 
    - działki nr 35/1, połoŜonej w obrębie Lubowo, 
    - działki nr 120/5, połoŜonej w obrębie Klępino, 
    - działki nr 754/2, połoŜonej w obrębie śarowo, 
    - działki nr 30, połoŜonej w obrębie Golczewo, 
    - działki nr 30/7, połoŜonej w obrębie Witkowo, 
    - działki nr 310/1, połoŜonej w obrębie Grzędzice. 
10. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew: 12 szt. 
 
Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak: 
22.06.2008 - Puchar Wójta w Krąpielu (  Miejsce: I Krąpiel , II Tychowo , III Barzkowice ) 
24.06.2008 - Konkurs na dyrektora SP w Sownie (p. Kunowska) 
28.06.2008 - Wojewódzkie zawody LZS w Płotach (II miejsce) 
28.06.2008 - Pokazy sportowo- poŜarnicze w Pęzinie 
29.07.2008 - Podpisanie umowy z PEFRON na samochód 
31.07 i 05.08.2008 – Spotkanie w sprawie edukacji przyrodniczej w Nadleśnictwie Kliniska 
19.08.2008 - Narada z dyrektorami szkół 
21.08.2008 - Egzamin na awans zawodowy nauczyciela mianowanego (3 nauczycieli SP  
                      Pęzino) 

Ad. 25 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski poinformował radnych, iŜ wpływają wnioski 
mieszkańców miejscowości Święte o skierowanie pod obrady Sesji naliczenia opłaty 
planistycznej w wysokości stawki 0”%. Rada Gminy rozpatrzy te wnioski na najbliŜszej Sesji. 
Przewodniczący Rady, poprosił Pana Wójta Gminy o przedstawienie propozycji rozwiązania 
zaistniałego problemu. Jest to sprawa bardzo złoŜona i delikatna  wymagająca przeanalizowania 
wielu dokumentów. 
 Ad. 26 
W odpowiedzi na interpelację radnego Edwarda Lutyńskiego w sprawie zastoiska wody w ciągu 
drogi dojazdowej do garaŜy i pomieszczeń gospodarczych przy blokach na działce 777/3 w 
miejscowości Małkocin, Pan Wójt Kazimierz SzarŜanowicz poinformował radnego,  iŜ w dniu 
16.06.2008 roku zwrócił się do ANR w Stargardzie Szczecińskim o usunięcie wyrwy 
stwarzającej zagroŜenie dla bezpieczeństwa mieszkańców.  W odpowiedzi na pismo, Agencja 
Nieruchomości Rolnych  poinformowała, Ŝe dokonała kontroli nieruchomości i stwierdziła  
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obniŜenie terenu  na omawianej działce. PowyŜsza działka jest w dzierŜawie Spółki i stanowi 
plac manewrowy przy budynku gospodarczym, a inni uŜytkownicy według ANR jeśli chcą 
korzystać za zgodą dzierŜawcy z tego terenu mogą wykonywać niezbędne prace remontowe na 
własny koszt. 
Pan Edward Lutyński poinformował, iŜ być moŜe ANR ma trochę racji, jednak wyrwa w tym 
terenie stwarza zagroŜenie dla dzieci, i powinna być jak najszybciej zabezpieczona. MoŜne 
naleŜałoby udroŜnić studzienki kanalizacyjne dla lepszego odpływu wody. NaleŜałoby 
zastanowić się równieŜ w jaki sposób Urząd Gminy mógłby wpłynąć na dzierŜawcę, aby 
dzierŜawca zabezpieczył teren. 
Ad. 27 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował , iŜ wpłynęła z NajwyŜszej Izby Kontroli, Wydział 
Skarg i Wniosków w Warszawie, skarga złoŜona przez Pana Kazimierza Tuzinkiewicza 
dotycząca nierównego  – w ocenie autora skargi – traktowania stron przez Wójta Gminy w 
postępowaniach administracyjnych i kierowania się poza prawnymi przesłankami przy 
wydawaniu decyzji administracyjnych . Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść skargi i 
skarga została skierowana do Komisji Rewizyjnej. Pan Edward Lutyński zgłosił wniosek o 
wyłączenie go z prac Komisji Rewizyjnej w badaniu skargi, poniewaŜ skarga dotyczy równieŜ 
jego osoby.  
Pan Edward Lutyński zgłosił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zmiany stawki w wysokości 
„0”%opłaty planistycznej. 
Pan Daniel Wilk poinformował, iŜ brak zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, nie 
moŜemy podjąć uchwały w sprawie wysokości  stawki „0”% opłaty planistycznej dla terenów w 
całej miejscowości Święte. 
Pan Wójt Kazimierz SzarŜanowicz poinformował zebranych, iŜ zgodnie z obecnie 
obowiązującymi przepisami prawa naleŜało naliczyć opłatę planistyczną. Staramy się pomóc 
mieszkańcom Gminy i wspólnie z Radą Gminy poszukać wyjścia z tej sytuacji. W tej sytuacji 
naleŜałoby rozpocząć procedurę zmiany planu, która potrwa ok. 1 roku, chyba Ŝe radni 
upowaŜnią Wójta Gminy do umorzenia tych opłat, na podstawie uchwały Rady Gminy o 
umarzaniu naleŜności nie podatkowych. Jednak poprosimy o opinię Radcy Prawnego w tej 
sprawie.  
Radca Prawny poinformował, iŜ nie moŜna do kaŜdego przypadku indywidualnie dostosowywać 
przepisów prawa. Stawka opłaty planistycznej w wysokości „0” po 2006 roku nie jest 
dopuszczalna. Powinna być zachowana równość wobec prawa wszystkich mieszkańców, i jeŜeli 
Rada Gminy zdecyduje się na zmniejszenie opłaty planistycznej, to wobec wszystkich. NaleŜy 
równieŜ pamiętać, iŜ dochody z opłaty planistycznej, to są dochody własne Gminy,  o które Rada 
przede wszystkim musi dbać. Umorzenia, to są indywidualne przypadki, gdy osoba zobowiązana 
do uiszczenia opłaty nie moŜe faktycznie tej naleŜności zapłacić. 
Ad. 28 
Pani Renata Kornet poprosiła o rozwaŜenie moŜliwości zatrudnienia przez Urząd Gminy przez 
okres letni osób, które dbałby o teren gminy porządkując boiska i tereny wokół świetlic 
wiejskich. 
Pan Wójt poinformował, iŜ Gmina Stargard zatrudnia 3 osoby w ramach robot publicznych do 
utrzymania czystości na terenie całej gminy, w miejscowości Barzkowice jest zatrudniona osoba 
w ramach przygotowania zawodowego do utrzymania w czystości parku, Gmina Stargard 
prowadzi równieŜ prace społecznie uŜyteczne w 13 miejscowościach, osoby zatrudnione w 
ramach tych prac utrzymują w czystości 13 miejscowości. Być moŜe naleŜałoby zwiększyć 
fundusz sołecki przeznaczony na estetyzację w związku z zakupem paliwa do kosiarek i 
naleŜałoby wyznaczyć osoby,  które będą wykaszały tereny sołeckie. 
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Pani Ewa Domańska poinformowała,  iŜ prace społecznie uŜyteczne prowadzone są m.in. w 
miejscowości Krąpiel i jest zatrudniona kobieta, mieszkanka tejŜe miejscowości, naleŜałoby do 
tego rodzaju prac zatrudniać męŜczyzn. 
Pan Edward Lutyński zapytał w czyjej gestii jest naprawa terenu przy przystanku autobusowym, 
a sprawa dotyczy przystanku w Małkocinie usytuowanego przy blokach, z jednej strony 
przystanku jest zatoczka, natomiast z drugiej strony na przystanku zrobił się dół i zbiera się woda, 
ludzie wysiadają prosto w tej dół. 
Za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy głos zabrała sołtys sołectwa Lubowo Pani ElŜbieta 
Sobolewska, która zapytała kiedy będzie zrobiona ekspertyza mostu w Lubowie, który został 
zalany podczas wiosennych wylewów rzeki Ina. W dalszym ciągu Pani ElŜbieta Sobolewska 
zapytała, kiedy nastąpi przejęcie drogi Lubowo-Lipnik, droga jest bardzo zniszczona oraz czy nie 
moŜna zrobić przejścia do miejscowości śarowo przez nieczynny most kolejowy.  
Pan Wójt poinformował, iŜ w/w droga zostanie przyjęta, pod warunkiem Ŝe zostanie 
wyremontowana. W dalszej kolejności Pan Wójt poinformował, Ŝe przyjrzy się sprawie 
ekspertyzy mostu w Lubowie, most stoi na drodze powiatowej,  naleŜałoby rozwaŜyć kto 
ewentualnie takiej ekspertyzy powinien dokonać,  jeŜeli chodzi o przejście przez most kolejowy, 
to omawiany most objęty jest opieką konserwatorską. 
Pan Daniel Wilk zapytał,  jakie inwestycje będą realizowane w Gminie w ramach konkursu 
zorganizowanego przez WIR, czy Gmina będzie uczestniczyła w tych projektach. 
Pan Wójt poinformował, iŜ w ramach projektu realizowanego przez WIR  wykonana została 
dokumentacja techniczna na remont świetlicy wiejskiej w Strachocinie. Dokumentacja ta została 
przekazana Gminie, rozpoczęcie realizacji tego projektu nastąpi w roku bieŜącym. Kolejne rzeczy 
wykonywane będą w latach następnych. 
Ad. 29 
Przewodniczący Rady Gminy podał termin zwołania następnej sesji i podał terminy posiedzeń 
Komisji oraz tematy do realizacji wynikające z planu pracy rady. 
-XX sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się w dniu 19.09.2008 roku o godz. 1000 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 15 września 2008r. godz. 800  z  
  tematem : 
   1.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia   
      lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium  
     uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego – stanowisko komisji na sesję 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 16 września 2008 r. z tematem : 
   1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkól za I-sze półrocze 2008 roku oraz ocena  
      przygotowania szkół do roku szkolnego 2008/2009 – stanowisko komisji na sesję ,  
- komisja rewizyjna dnia 17 września 2008 r. godz. 800  z tematem :  
  1.Analiza realizacji budŜetu gminy za  pierwsze półrocze 2008 r. – opinia komisji na sesję    
Ad. 30 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1150 zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy Stargard 
Szczeciński. 
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